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i nauki (nr 8)
1 grudnia 2021 r.
Podkomisja stała do spraw ekonomiki edukacji i nauki, obradująca pod przewod-
nictwem posła Tomasza Zielińskiego (PiS) i posła Sławomira Skwarka (PiS), 
rozpatrzyła: 

– zmiany w składzie prezydium podkomisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Marta Artymińska, Daria Grochowska 
i Agnieszka Kalinowska-Wójcik – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Tomasz Zieliński (PiS):

Szanowni państwo, pozwolicie, że już otworzę posiedzenie podkomisji do spraw ekono-
miki edukacji i nauki. 
Stwierdzam kworum. 
Porządek dzienny posiedzenia obejmuje zmiany w składzie prezydium podkomisji. 

Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie widzę i nie słyszę. Stwierdzam, że podkomisja 
przyjęła porządek dzienny posiedzenia. 
Szanowni  państwo,  zgodnie  z ustaleniami,  składam  dzisiaj  rezygnację  z funkcji 

przewodniczącego podkomisji  i jednocześnie proponuję kandydaturę pana Sławomira 
Skwarka na przewodniczącego podkomisji do spraw ekonomiki edukacji nauki. 
Zanim zapytam pana posła, czy wyraża zgodę, bardzo serdecznie chcę podziękować 

sekretariatowi Komisji  i podkomisji za współpracę, bo rzeczywiście tu jest omawiany 
cały budżet i edukacji,  i nauki także. Szanowne panie, bez was nie udałoby się tutaj 
zrobić nic! Tak więc bardzo serdecznie dziękuję i oczywiście pozostaję też do dyspozycji. 
Teraz bardzo proszę pana posła. Czy pan poseł wyraża zgodę? 

Poseł Sławomir Skwarek (PiS):
Tak, panie przewodniczący, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący poseł Tomasz Zieliński (PiS):
Głosujemy, tak? Czy jest sprzeciw? Nie ma. 
Pan poseł Sławomir Skwarek jednogłośnie został przewodniczącym podkomisji.

Poseł Sławomir Skwarek (PiS):
Dziękuję, panie przewodniczący. Paniom wszystkim dziękuję za zaufanie. 
Muszę powiedzieć poza protokołem, że może ta Komisja będzie tą komisją od eko-

nomiki, bo kiedy byłem wójtem, udało mi się zrównoważyć budżet i jak odchodziłem 
w 2018 r.,  to budżet miałem zrównoważony, a nawet pozostawiłem koledze na plusie  
– to może i naszą oświatę uda się lepiej zekonomizować. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący poseł Tomasz Zieliński (PiS):
Dobry głos, panie pośle, ale nie znaczy to, że do tej pory było tak źle. 

Poseł Sławomir Skwarek (PiS):
Ja mówię, że uda nam się cały budżet – nie podkomisji, tylko oświatowy. 

Przewodniczący poseł Tomasz Zieliński (PiS):
Proszę bardzo tutaj, jeszcze zamiana miejsca.
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Przewodniczący poseł Sławomir Skwarek (PiS):
Mówiąc językiem szachowym, to tzw. roszada szachowa. 
Jeszcze  raz  dziękuję  bardzo  i pozostaje mi zamknięcie. Wyczerpaliśmy  porządek 

posiedzenia… 
A, jeszcze wybór wiceprzewodniczącego, przepraszam najmocniej. 
W związku z powyższym proponuję na wiceprzewodniczącego siedzącego po mojej 

prawej ręce kolegę, przyjaciela Tomasza Zielińskiego. Czy pan wyraża zgodę? 

Poseł Tomasz Zieliński (PiS):
Tak, wyrażam zgodę. 

Przewodniczący poseł Sławomir Skwarek (PiS):
Jeśli też nie usłyszę sprzeciwu, to rozumiem, że pan Tomasz Zieliński został wiceprze-
wodniczącym. 
Jednogłośnie.

Poseł Tomasz Zieliński (PiS):
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Sławomir Skwarek (PiS):
Dziękujemy. 
Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. Zamykam posiedzenie sza-

nownej podkomisji.


